
Protokół Nr XXIX/21
z XXIX Sesji Rady Miasta Sejny

z dnia 24 marca 2021 r.

Obrady sesji rozpoczęły się w dniu 17 maja 2021 r. o godz. 1300

Obrady sesji zakończyły się w dniu 17 maja 2021 r. o godz. 1545

Obrady odbyły się w sali widowiskowej w Ośrodku Kultury w Sejnach.

W obradach wzięło udział 14 radnych, zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radna Jolanta Beata Bagińska 
2. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
3. Radny Stanisław Bulwin
4. Radny Paweł Dzienisiewicz
5. Radna Małgorzata Klucznik
6. Radny Tomasz Korzeniecki
7. Radny Marian Auron
8. Radny Piotr Maksimowicz
9. Radny Józef Masianis
10. Radny Bogusław Sojko
11. Radny Arkadiusz Marek Sulżyński
12. Radna Jolanta Piktel-Dabulis
13. Radny Janusz Zabłocki
14. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni: 
1. Radna Anna Krutul

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1 Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta Sejny,
2 Pani Aneta Kimszal - Sekretarz Miasta Sejny,
3 Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta Sejny,
4 Pani Dominika Sidor - Kierownik RPG,
5 Pani Izabela Śmietało – Żagunia - Radca Prawny
6 Pan Paweł Krassowski - Przedstawiciel KZN
7 Pan Marek Sznejder - Inspektor
8 Pani Karolina Rapczyńska - Referent

Do pkt. 1.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  otworzyła  obrady
XXIX Sesji Rady Miasta Sejny wypowiadając następujące słowa: 

„Otwieram XXIX Sesję Rady Miasta Sejny”.

Przywitała Radnych oraz zaproszonych gości, stwierdziła prawomocność obrad.
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Do pkt 2.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest przyjęcie porządku obrad. 

Poinformowała,  że  wpłynął  wniosek o zmianę  porządku obrad:  punk 14.  Podjęcie
uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  spółki  „KZN  Podlaskie”  spółka  z
ograniczoną  odpowiedzialnością  i  punkt  15  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia
wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na
sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej.

Oraz wpłynął wniosek o rozszerzenie porządku obrad Podjęcie uchwały w sprawie
zmian  w  uchwale  o  ustaleniu  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz
ustaleniu  wysokości  tej  opłaty  i  ustaleniu  stawki  opłaty  za  pojemnik  na terenie  gminy –
Miasta Sejny.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie (13 głosów za) przyjęła zgłoszone
zmiany do porządku obrad.

Radny Marek Zubrzyński –  zwrócił się z prośbą o odczytanie poprawnego porządku
obrad. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  odczytała
proponowany porządek obrad. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie (13 głosów za) przyjęła porządek
obrad XXIX Sesji Rady Miasta Sejny wraz z poprawkami.

Wyniki głosowań w załączeniu.

Porządek obrad XXIX Sesji Rady Miasta Sejny:

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 24 marca 2021 r.
4. Wystąpienie zaproszonych gości.
5. Sprawozdanie z prac Burmistrza Miasta od ostatniej sesji

- informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.
6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki „KZN Podlaskie”

spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego

Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w tworzonej
Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. 

8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny

na lata 2021-2027.
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok.
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale o ustaleniu opłaty za gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustaleniu wysokości tej opłaty i ustaleniu stawki opłaty za
pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Sejny do Związku Miast Bałtyckich.
13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Sejny do Związku Miast Polskich.
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14.  Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sejnach z
siedzibą przy ul. Wojska Polskiego 64, 16-500 Sejny.

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Miejskiego,
dla którego organem prowadzącym jest Miasto Sejny oraz nadania mu statutu.

16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2021 rok.

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny
na 2021 rok.

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Komisji Rewizyjnej na skorzystanie z
porad, opinii i ekspertyz osób posiadających wiedzę fachową w zakresie związanym z
przedmiotem jej działania.

19. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
20. Wolne wnioski i oświadczenia.
21. Zakończenie obrad.  

 Do pkt 3.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym jest  przyjęcie  protokołu  z  obrad  XXVIII  Sesji  Rady Miasta  Sejny  
z dnia 24 marca 2021 r.

Głosowanie: 13 głosów za.

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu i jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XXVII
Sesji Rady Miasta Sejny z dnia 24 marca 2021 r. (głosowanie imienne w załączeniu).

Do pkt 4.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest wystąpienie zaproszonych gości.

W trakcie dołączył Radny Paweł Dzienisiewicz.

1. Pan Paweł Krassowski – Przedstawiciel KZN – przedstawił, czym się zajmuje KZN i
co  to  jest  Krajowy Zasób  Nieruchomości.  My nie  jesteśmy deweloperem naszym
zyskiem jest realizacja polityki mieszkaniowej samorządu. Jestem dzisiaj po to, jeżeli
się  zdecydujecie  na  utworzenie  „KZN  Podlaskie”,  aby  wam  pomóc.  Społeczna
Inicjatywa Mieszkaniowa daje  system nowych mieszkań  społecznych.  Geneza  jest
taka, aby cały montaż finansowy odbywał się poza budżetem gminy. Przedstawił jak
to będzie wyglądało w praktyce. Dzisiaj w woj. podlaskim jesteśmy w połowie drogi
mamy 500 mieszkań. Jest już powołanych 6 spółek. W miesiącu czerwcu lub lipcu
będziemy zawiązywać te spółki, dzisiejsze uchwały są to uchwały intencyjne. Jeżeli
zbierzemy  1000  mieszkań  to  będziemy  zawiązywać  spółki.  Cel  mamy  jeden
zwiększenie  oferty  mieszkaniowej  w  mieście.  Omówił  skąd  wziąć  środki  na  jego
finansowanie.  Samorząd  składa  wniosek  do  Rządowego  Funduszu  Rozwoju
Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  tworzonej  Społecznej
Inicjatywy  Mieszkaniowej.  Jeżeli  samorząd  wnosi  grunt  może  zyskać  do  10%
wartości  inwestycji.  Jest  możliwość  dochodzenia  własności  w  wynajmowanym
mieszkaniu, po 15 latach można złożyć wniosek o wykup mieszkania, warunkiem jest
partycypacja w kosztach. Najem w budownictwie socjalnym jest instytucjonalny, czyli
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w swoim czynszu będzie  spłacany kredyt.  Omówił,  co zyskuje  dany mieszkaniec.
Czynsze w tych mieszkaniach są regulowane ustawowo.     

W trakcie opuściła obrady Pani Aneta Kimszal Sekretarz Miasta Sejny. 

Radna Jolanta Piktel  –  Dabulis –  zwróciła  się  z  pytaniem odnośnie  ostatniej  raty
dofinansowania do 45%?
Pan  Paweł  Krassowski –  Przedstawiciel  KZN  –  25%  fundusz  dopłat  z  banku
gospodarstwa krajowego, 10% z rządowego rozwoju mieszkalnictwa, plus nie więcej
niż 10% wartości wnoszonego gruntu daje nam 45% inwestycji. 
Radny Marek Zubrzyński – spółkę zawiązuje Krajowy Zasób Nieruchomości?
Pan Paweł Krassowski – Przedstawiciel KZN – nie spółkę zawiązują zainteresowane
samorządy a my jesteśmy do tego by pomagać. Utrzymanie spółki jest ze środków
pozyskanych  z  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  w  kwocie  do  3
milionów złotych.  Jeżeli  zbierzemy samorządy  zainteresowane i  będzie  tych  1000
mieszkań to samorządy będą występowały z wnioskiem o dofinasowania.
Radny Marek Zubrzyński – po co te pieniądze są potrzebne?
Pan Paweł Krassowski – Przedstawiciel KZN – na utrzymanie spółki. 
Radny Marek Zubrzyński – jaki będzie % udział w spółce. 
Pan Paweł Krassowski – Przedstawiciel KZN – zależy ile będzie samorządów. 
Radny Marek Zubrzyński – czy ten projekt uchwały jest dzisiaj potrzebny?
Pan Paweł Krassowski – Przedstawiciel KZN – nie musi możecie ta kwotę znaleźć we
własnym budżecie. Te 3 miliony to nie są pieniądze na inwestycje, jest to potrzebne na
utrzymanie  spółki.  Domyślam  się  Pańskich  obaw,  duże  samorządy  nie  są
zainteresowane Społeczną Inicjatywą Mieszkaniowe, ponieważ one tworzą własne. Te
samorządy,  o  których  dzisiaj  rozmawiamy  są  mniejsze  chcące  budować  30-60
mieszkań. My jesteśmy po to, aby tym małym samorządom pomagać. 

W tracie obrady opuścił Radny Janusz Zabłocki, po czym po chwili wrócił. 

Radny  Marek  Zubrzyński  – jeżeli  nie  będzie  1000  mieszkań  to  będzie  możliwość
połączenia z innym KZN?
Pan Paweł Krassowski – Przedstawiciel KZN – żadnego zainteresowanego samorządu
nie zostawimy bez pomocy. 
Radny  Marek  Zubrzyński  –  wiemy,  że  powstał  jakiś  harmonogram,  myśmy  nie
otrzymali tego, jaki jest czas realizacji?
Pan Paweł  Krassowski –  Przedstawiciel  KZN – nie  wszystkie  samorządy mają  te
harmonogramy, proces przygotowania w różnej gminie jest na różnym etapie, niektóre
samorządy  dzisiaj  muszą  przystąpić  do  zmiany  planu  zagospodarowania
przestrzennego i to wydłuża ten czas.  
Radna  Jolanta  Piktel  –  Dabulis –  jak  powstawały  TBS  to  miały  być  tanimi
mieszkaniami a okazały się inaczej, czy to nie okaże się, że u nas te czynsze będą
wysokie?
Pan Paweł Krassowski – Przedstawiciel KZN – jeżeli nie ma 1000 mieszkań to gdzieś
te koszta trzeba rozmieścić. Przy 1000 mieszkaniach te koszta nam się bilansują. 
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – osoby zainteresowane
wpłacają 20% wartości i później mają możliwość wykupienia. 

W tracie obrady opuścił Radny Bogusław Sojko, po czym po chwili wrócił.
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Pan Paweł Krassowski – Przedstawiciel KZN –  20% wpłacają te rodziny, które chcą
wykupić  mieszkania  na  własność,  nie  muszą  to  jest  ich  wola.  Po  15  latach
wynajmowania  mieszkania  spłacają  kredyt  zaciągnięty  na  budowę  i  wnioskują  o
wykup tego mieszkania po cenach rynkowych.  
Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska – co w przypadku jak
ktoś dostał lepszą pracę w innym regionie?
Pan  Paweł  Krassowski –  Przedstawiciel  KZN  –   zabiera  swoja  partycypację
zwaloryzowane i może starać się o mieszkanie w innym miejscu. 
Radny Stanisław Bulwin – jakie są samorządy zainteresowane? 
Pan Paweł Krassowski – Przedstawiciel KZN – 6 samorządów zawiązało już spółkę.
180 Samorządów jest zainteresowanych nie znam na pamięć nazw miejscowości. 
Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  dziękuję  Panu  za
przedstawienie informacji. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski  -  Burmistrz Miasta Sejny – dziękuję Panu Piotrowi
Krassowskiemu.  

W tracie obrady opuścił Radny Marek Zubrzyński, po czym po chwili wrócił.

Do pkt 5.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  -
informacja o wydanych decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym.

Głos  zabrał  Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski  -  Burmistrz  Miasta  Sejny  -  odczytał
sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Miasta  od  ostatniej  sesji  oraz  informację  o  wydanych
decyzjach i zarządzeniach w okresie międzysesyjnym (w załączeniu do protokołu).

Do pkt 6.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na
utworzenie  spółki  „KZN  Podlaskie”  spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  wraz  z
autopoprawką. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –   odczytała  treść
uchwały po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
 

 Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia
zgody na utworzenie spółki „KZN Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wraz
z autopoprawką (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 7.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały w sprawie  zatwierdzenia wniosku o
wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie
objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej wraz z autopoprawką. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –   odczytała  treść
uchwały po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
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 Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa
na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej wraz z
autopoprawką (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Pan Paweł Krassowski – Przedstawiciel KZN – dziękuje w imieniu mieszkańców, przed
Państwem jest dużo pracy, bierzemy się do pracy wraz z Panem Burmistrzem. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Radna  Jolanta  Beata  Bagińska –  zarządza  
10 minut przerwy.

Przewodnicząca Rady Miasta – Radna Jolanta Beata Bagińska –  po przerwie wznawia
obrady sesji Rady Miasta i przystępuje do pkt 8 porządku obrad.

Do pkt 8.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym są interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacje i zapytania złożone zostały przez Radnego Mariana Aurona, Radnego Piotra
Maksimowicza oraz Radnego Marka Zubrzyńskiego, które stanowią załącznik do protokołu.

Pan  Arkadiusz  Adam  Nowalski  -   Burmistrz  Miasta  Sejny  –  odniósł  się  do
przedstawionych interpelacji i zapytań. Odniósł się do interpelacji Radnego Mariana Aurona i
odnoszenia się do formy wypowiedzi i anemizacji formy wypowiedzi wobec osoby, która nie
jest podejrzana w żaden sposób a jest  osobą publiczną. Pan Marian Auron powiedział,  że
złożyłem zawiadomienie do prokuratury, ja te wszystkie zapytania przekazałem do organu,
który powinien takie pytania jak Pan Marian czasem zadaje zadać i ocenić stan prawny czy ja
rzeczywiście  jestem przestępcą,  czy  procedura  została  złamana.  Prokuratura  Rejonowa w
Sejnach otrzymała te wszystkie pytania i moje odpowiedzi i poprosiła Policję by sprawdzili
czy Pan Marian nie nęka Burmistrza. Proszę mi nie przypisywać, że Pan Marian Auron jest
przeze mnie posądzany.   

Pani Izabela Śmietało - Żagunia – Radca Prawny – przedstawiła opinię prawną odnośnie
art. 18 ust. 2 Statutu Miasta Sejny (opinia w załączeniu). 

Do pkt 9.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie  Finansowej  Miasta  Sejny  na  lata  2021-2027.  Temat  ten  był  omawiany  na
wszystkich komisjach stałych Rady Miasta.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –   odczytała  treść
uchwały po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 
 

 Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027 (głosowanie imienne oraz
uchwała w załączeniu).
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Do pkt 10.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na
2021  rok  wraz  z  autopoprawką.  Temat  został  szczegółowo  omówiony  na  wszystkich
komisjach stałych Rady Miasta. 

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  
w  budżecie  Miasta  Sejny  na  2021  rok  wraz  z  autopoprawką  (głosowanie  imienne  oraz
uchwała w załączeniu).

Do pkt 11.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale o ustaleniu opłaty za
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu  wysokości  tej  opłaty  i  ustaleniu
stawki  opłaty  za  pojemnik  na  terenie  gminy  –  Miasta  Sejny.  Temat  został  szczegółowo
omówiony na wszystkich komisjach stałych Rady Miasta. Ten projekt uchwały pojawił się
przez to, że otrzymaliśmy rozstrzygnięcie nadzorcze.  

Radny Stanisław Bulwin – informuję, że przy tej zmianie stawka od osoby zostaje ta
sama nie ulega zmiany. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  opłata  od  osoby
pozostaje ta sama 23 zł, która została podjęta w marcu. 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian
w uchwale  o  ustaleniu  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu
wysokości tej opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny i
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 12.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Miasta  Sejny  do
Związku Miast Bałtyckich. Treść uchwały została nam wcześniej przedstawiona i omówiona
na poszczególnych komisjach stałych Rady Miasta.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – przedstawił i omówił uchwałę
w sprawie przystąpienia Miasta Sejny do Związku Miast Bałtyckich. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do głosowania
nad uchwałą.  

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie) podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia
Miasta Sejny do Związku Miast Bałtyckich (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 13.
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Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do kolejnego
punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Miasta  Sejny  do
Związku Miast Polskich. Treść uchwały została nam wcześniej przedstawiona i omówiona na
poszczególnych komisjach stałych Rady Miasta.

Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny – przedstawił i omówił uchwałę
w sprawie przystąpienia Miasta Sejny do Związku Miast Polskich.

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – przystąpiła do głosowania
nad uchwałą.  

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie) podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia
Miasta Sejny do Związku Miast Polskich (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 14.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  utworzenia  Zespołu
Szkolno-Przedszkolnego w Sejnach z siedzibą przy ul. Wojska Polskiego 64, 16-500 Sejny.
Temat ten został omówiony na wszystkich posiedzeniach komisji stałych Rady Miasta. 

Pan Marek Sznejder – Inspektor - przedstawił i omówił uchwałę w sprawie utworzenia
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Sejnach z siedzibą przy ul. Wojska Polskiego 64, 16-500
Sejny. 

Radny Marian Auron – jak będą wyglądały rozliczenia finansowe, bo to jest bardzo
ważna sprawa?

Pan Marek Sznejder – Inspektor – Dyrektor nie działa w próżni, działa tak samo jak
miasto  ma  swój  budżet  podzielony  na  działy  i  paragrafy  i  będzie  to  opisywane  na
poszczególne paragrafy. 

W trakcie obrady opuścił Radny Bogusław Sojko. 

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  ta  kwestia  była
szeroko  omawiana  na  posiedzeniu  Komisji  Oświaty  Spraw  Socjalnych  Zdrowia  Sportu  i
Kultury. Odczytała treść uchwały, po czym przystąpiła do głosowania nad uchwałą.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  utworzenia  Zespołu
Szkolno-Przedszkolnego w Sejnach z siedzibą przy ul. Wojska Polskiego 64, 16-500 Sejny.
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Obrady opuścił Pan Arkadiusz Adam Nowalski – Burmistrz Miasta Sejny. 

Do pkt 15.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego  punktu  obrad,  którym jest  podjęcie  uchwały  w sprawie  w  sprawie  utworzenia
Żłobka Miejskiego, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Sejny oraz nadania mu
statutu.
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Pan Marek Sznejder – Inspektor - przedstawił i omówił uchwałę w sprawie utworzenia
Żłobka Miejskiego, dla którego organem prowadzącym jest Miasto Sejny oraz nadania mu
statutu.

Wrócił Radny Bogusław Sojko. 

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie
utworzenia Żłobka Miejskiego,  dla którego organem prowadzącym jest  Miasto Sejny oraz
nadania mu statutu (głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 16.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania  Narkomanii  Miasta  Sejny  na  2021  rok.  Temat  został  szczegółowo
omówiony na posiedzeniu wszystkich komisjach stałych Rady Miasta.

Rada  Miasta  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmiany
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  Miasta  Sejny  na  2021  rok
(głosowanie imienne oraz uchwała w załączeniu).

Do pkt 17.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
zmiany  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miasta  Sejny  na  2021 rok. Temat  został
szczegółowo omówiony na posiedzeniu wszystkich komisjach stałych Rady Miasta.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmiany
planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2021 rok. (głosowanie imienne oraz 
uchwała w załączeniu).

Do pkt 18.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
wyrażenia zgody dla Komisji Rewizyjnej na skorzystanie z porad,  opinii i  ekspertyz osób
posiadających wiedzę fachową w zakresie związanym z przedmiotem jej  działania.  Temat
został szczegółowo omówiony na posiedzeniu wszystkich komisjach stałych Rady Miasta.

Rada Miasta w głosowaniu imiennym większością głosów (8 głosów za, 5 przeciw
przeciw i 1 głos wstrzymujący się) podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody dla Komisji
Rewizyjnej na skorzystanie z porad, opinii i ekspertyz osób posiadających wiedzę fachową w
zakresie  związanym  z  przedmiotem  jej  działania  (głosowanie  imienne  oraz  uchwała  w
załączeniu).

Do pkt 19.
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Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym jest ocena zasobów pomocy społecznej.

Rada  Miasta  nie  wniosła  uwag  i  zastrzeżeń  do  ocena  zasobów  pomocy  społecznej(w
załączeniu).

W trakcie obrady opuściła Radny Paweł Dzienisiewicz.

Do pkt 20.

Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  przystąpiła  do
kolejnego punktu obrad, którym są wolne wnioski i oświadczenia.

1. Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –
poinformowała, że wpłynęło Orzeczenie Regionalnej Komisji Orzekającej w
sprawach o naruszenie dyscypliny finansów publicznych ( w załączeniu).

 Obrady opuściła Radna Jolanta Piktel – Dabulis. 
Radny Marian Auron – zwraca się  z prośbą by ta sprawa była w porządku
obrad kolejnej sesji, bo jest to bardzo ważna sprawa. W tej formie nie możemy
zadawać pytań.  
Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – możemy w tym
punkcie zadawać pytania. Decyzję tą wydała Regionalna Izba Obrachunkowa
w Białymstoku i jej nie będziemy podważać. 

2. Radny  Stanisław  Bulwin –  prosi  o  uszczelnienie  deklaracji  śmieciowej,
ponieważ co 4 mieszkaniec nie płaci za śmieci. Jeżeli dziecko się urodzi to
proszę od razu wciągnąć na listę. 
Przewodnicząca Rady Miasta –  Pani Jolanta Beata Bagińska –zwracamy się
kolejny raz by zwrócić uwagę na uszczelnienie tego systemu. 
Radny  Marek  Zubrzyński –  chciałem przypomnieć,  że  jest  świetny  system,
który miał być pozyskany. 
Pani Bożena Renata Miszkiel  – Skarbnik Miasta – ja powiedziałam Państwu,
że  Miasto  Świdnik  ma aplikację,  który porównuje  dane  z  MOPS i  urzędu,
pozyskaliśmy  to  i  jest  w  rękach  Informatyka,  który  to  sprawdza  c  jest
potrzebne do dostosowania do tego formatu. 
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – odnosi się do tego, co Pan Radny
Stanisław Bulwin  powiedział,  informacje  z  Urzędu  Stany Cywilnego  są  na
bieżąco przekazywane i jest  stały nadzór,  jeżeli  my w swoich czynnościach
administracyjnych wyłapiemy to też sprawdzamy to, ten proces cały czas trwa.

3. Radny Marian Auron – zwrócił się z pytaniem, kiedy będzie kanalizacja na ul.
Strażackiej?  Jak  wygląda  sprawa  z  mieszkaniami  socjalnymi  o  której  Pan
Burmistrz wspominał na poprzedni8ej sesji. 
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – jeżeli chodzi o kanalizację na ul.
Strażackiej  to  ona działa,  na etapie  jest  proces sprawdzania podłączania do
kanalizacji. Jeżeli chodzi o mieszkania to biuro projektów sprawdza możliwość
zwiększenia  ilości  tych  mieszkań.  Dostaliśmy  dofinansowanie  na  budowę
drogi tam. Ten proces trwa. 

4. Radny Marek Zubrzyński – o jaką drogę chodzi?
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – zostały ogłoszone listy na drogi z
Funduszu  Dróg  Samorządowych  na  3  drogi  i  1  droga  jest  na  liście
rezerwowych. Chodzi o drogę przy łąkach biskupich.
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Radny Marek  Zubrzyński –  jak  ona  będzie  przebiegać,  bo  tam jest  działka
Spółdzielni Mieszkaniowej.
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  proceduje  się  w  starostwie
pozwolenie  na budowę.  Idziemy procedurą ustalenia  inwestycji  drogowej  z
RIDem. Były rozmowy z tego, co wiem. To następuje na mocy specustawy. 

5. Radny Stanisław Bulwin – jak wygląda sprawa kontenerów?
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – droga na ul. Wojska Polskiego jest
na liście  rezerwowej  mamy nadzieję,  ze  wskoczy wyżej  i  zrobimy całą  ul.
Wojska Polskiego. Kontenery miały być dzisiaj, ale zepsuł się dźwig i będą za
tydzień zmagazynowane za pocztą. 
Radny  Marek  Zubrzyński –  czy  na  pewno  to  jest  bezpieczne  miejsce  do
przetrzymywania, żeby nie zostały zniszczone. 
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  myślimy  nad  odpowiednim
zabezpieczeniem.

Obrady  opuścił  Radny  Arkadiusz  Marek  Sulżyński  oraz  Radny  Tomasz
Korzeniecki. 

6. Radny Piotr Maksimowicz – jakie jest zadłużenie miasta na koniec kwietnia
bieżącego roku?
Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny – zadłużenie nie uległo
zmianie w Biuletynie Informacji Publicznej jest sprawozdanie. 

Obrady opuścił Radny Bogusław Sojko. 

Przewodnicząca Rady Miasta – Pani Jolanta Beata Bagińska – niejednokrotnie
prosiłam by zamieszczać taką informację, ponawiamy prośbę. 

7. Radny Józef Masianis –  jeśli chodzi o drogę przy łąkach biskupich, będzie
objazd jak to będzie wyglądać?
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  w  miejscowym  planie
zagospodarowania jest od dawna ta droga, będzie to droga dwukierunkowa i
będzie to teren uporządkowany. 

Do pkt 21.

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  Pani  Jolanta  Beata
Bagińska zamknęła obrady XXIX Sesji Rady Miasta wypowiadając następujące słowa: 

„Zamykam obrady XXIX Sesji Rady Miasta Sejny”.

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie audio i wideo, znajdujące się
na załączonej płycie DVD.

Relacja z sesji dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=aypdEqUlIOk
https://www.youtube.com/watch?v=y_F2KgwXDTs

                                                                                               Przewodnicząca Rady Miasta 

   /-/  Jolanta Beata Bagińska
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Protokołowała:                                                                                                
Karina Palewicz
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